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Indkaldelse og referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 10.6 2020 
 

Mødedato: onsdag den 10.6. 2020 

Mødetid: 17.00 til 18.45 

Bespisning: jeg skal have en bindende tilbagemelding på om I kommer mandag den 8. juni, da jeg 

skal bestille smørrebrød til mødet. 

Mødested: personalerummet  

Afbud fra:   Ingrid 

Tilstede:  

Uden afbud:  

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5 min  

Glider ud på grund af Corona     

1.  

Godkendelse af      

dagsorden/5 min 

Tilføjelse til punkt 8. drøftelse af udkast fremtidig 

ledelsesstruktur på Øster Farimagsgades Skole. 

Dagsorden godkendt. 

x   x 

Elevråd: 

Elevrådet afholder ikke 

møder pt. Men 

orientering om 

kontaktlærere mm 

fremover! 

KH 

Andreas og Rikke bliver lærerrepræsentanter i kommende 

skoleår. Igen næste skoleår ledelsesrepræsentation ved 

møderne.  

 x x  

 3. 

Status lige nu i forhold 

Corona. 

• 9. klassernes 

afslutning 

• Situationen nu i 

forhold til 

aflyste lejr-

skoler? 

• Skolens 

fødselsdag/AB 

• Orientering om 9. klassernes afslutning. 

• Lejrskolerne udskudt til kommende skoleår på grund 

af Coronakrisen. 

• Skolens fødselsdag udsættes til foråret, hvor der så 

måske kan afholdes en fest. Vi afventer situra 

 
x x 
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4. 

Skolebestyrelsesvalg. 

Er der noget, som skal 

drøftes før mødet med 

de nye medlemmer. 

AB/Steen 

 

AB orienterede om skolebestyrelsesvalget 

8 kandidater har stillet op til valget.  

 x x  

5. 

Fritidsinstitutionen: 

Drøftelse af 

retningslinjer vedr. 

pasning i skolens 

ferie/KB 

Kasper orienterede om, at der er 70 forældre, som ikke har 

givet en tilbagemelding om de vil gøre brug af 

fritidsinstitutionen i sommerferien. 

Kasper skal bruge unødige ressourcer på vikarer, hvis ikke 

han får et retvisende billede af pasning. Kasper skriver igen 

ud til de ca. 70 forældre, som han ikke har hørt fra. 

 
x x 

 

6. 

Skoleårets planlægning 

og  

personalesituationen på 

ØF i kommende 

skoleår/ 

AB 

 

Axel orienterede om skoleårets planlægning 

 

 

 Tre orlovsstillinger er slået op, skolen står selv for 

ansættelsesprocessen. 

 x x  

7.  

Meddelelser: 

Supercykelsti - hvad 

ved vi nu om processen 

og beslutningen? 

AB/HHB/Steen 

 

 

 

 

HHB har sendt bestyrelsens høringssvar til trafik. HHB har 

intet hørt fra forvaltningen vedr. høring om ” Supercykelsti”. 

 x x  

8. 

• Dato for første 

skolebestyrelses

møde i kom-

mende skoleår. 

• Fremtidig 

ledelseskonstruk

tion. 

Onsdag den 26.8 og seminar  

lørdag den 12.9 på Bernstorff Slot klokken 9.00 til 16.00 

 

 

 

Drøftelse af udkast. Oplægget sendes ud til 

bestyrelsesmedlemmerne, som kommer med en 

tilbagemelding til Steen og Mogens. Derefter redigerer 
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arbejdsgruppen dokumentet, som så gives videre til den nye 

bestyrelse. 

9. 

Eventuelt 

  x x  

10.  

Evt. lukket punkt 

     

Punkter til kommende 

møder: 

 

 

Bestyrelsen bliver orienteret om de trafikale forhold og 

parkering løbende.   

                     

fremlæggelse arbejdsgruppen værdireglsæt         
                     Drøftelse af lejrskoler på ØF                                       
    
Ønske om temadrøftelse fysiske læringsmiljøer 
Oplæg om UPV 
Princippet for mobiltelefoner genbesøges i november 2020. 
værdigrundlag 

    

 


